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Ref. No. _______________________ 

訂購表格 Order Form 

姓 Surname  名 First Name  （先生 Mr / 女士 Ms / 其他 Others: _____________） 

地址 (寄回收據) 

Address (for receipt mailing) 

 

聯絡電話 Phone No. 
 

電郵 Email 
 

收據抬頭 (若與上述姓名不同) 

Addressee on receipt (if different from the Name above)  
 

    

 

產品編號 

Product Code 

產品名稱 

Name of Product 

價錢 

Unit Price 

(港幣 HK$) 

數量 

Quantity 

總額 

Total Price 

(港幣 HK$) 

CS12a 《完美一刻》慈善攝影集 “Perfect Moment” Photo Book 6001   

CS12b 《完美一刻》慈善攝影集 (套裝版) 

“Perfect Moment” Photo Book (Package) 

 《完美一刻》慈善攝影集 (乙本) 

“Perfect Moment” Photo Book (1 pc) 

 明信片(一套 12 張) 

Postcards (one set of 12 pcs) 

 乳房 X 光造影檢查$200 折扣電子優惠券 

$200 mammography screening discount e-coupon 

8001 

  

CS12c 《完美一刻》明信片 (一套 12 張) 

“Perfect Moment” Postcards (one set of 12 pcs) 
120 

  

 額外捐款 Extra Donation Nil Nil  

總額 Total Price  
 
 

注意事項 Note 

1 《完美一刻》慈善攝影集乃慈善義賣物品，扣除成本後的款項將全數捐予香港乳癌基金會為其 15 周年籌款。凡購買 CS12a《完美一刻》慈善攝影集，

將獲發一張港幣 400 元可退稅的捐款收據，及一張港幣 200 元不可退稅的攝影集收據。若購買 CS12b 套裝版，則獲發一張港幣 500 元可退稅的捐

款收據，及一張港幣 300 元不可退稅的攝影集收據。The net proceeds of the charity item “Perfect Moment” Photo Book will go entirely to the HKBCF as 

a 15th anniversary fundraising initiative. Upon purchase of the CS12a “Perfect Moment” Photo Book, you will be given a tax-deductible receipt for the donation 

made (HK$400) and a non-tax-deductible receipt for the Photo Book (HK$200). Upon purchase of the CS12b, you will be given a tax-deductible receipt for the 

donation made (HK$500), and a non-tax-deductible receipt for the Photo Book (HK$300).   

 

領取方法 Collection Method 

▢ 送贈乳癌支援中心 Gift for BCSC Clients (由本會代為處理 Handled by the HKBCF) 

▢ 親身領取 In Person 

香港中心: 香港北角木星街 9 號永昇中心 22 樓   或   九龍中心: 香港九龍牛池灣龍翔道 28 號 1 樓 

辦公時間: (星期一至六)  上午九時十分至下午一時 及 下午二時至六時 

HK Centre: 22/F, Jupiter Tower, 9 Jupiter Street, North Point   or   Kowloon Centre: 1/F, 28 Lung Cheung Road, Ngau Chi Wan 

Office Hours: (Mon - Sat)  9:10am-1:00pm and 2:00pm-6:00pm  

▢ 順豐速遞 Delivered via S.F. Express (HK) 

本地送貨費用: 順豐速遞貨到付款（運費以實際重量計算，詳情請瀏覽 www.sf-express.com/hk/tc/dynamic_function/price/）。 

Local delivery charge: S.F. Express (Hong Kong) Cash on Delivery service (to be calculated based on the actual weight, details please refer to 

www.sf-express.com/hk/en/dynamic_function/price/). 

送貨地址 Delivery Address (如與收據地址不同 if different from the receipt mailing address) 

_________________________________________________________________________________________________________________ 

http://www.sf-express.com/hk/tc/dynamic_function/price/
http://www.sf-express.com/hk/en/dynamic_function/price/
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付款方法 Payment Method 

▢ 現金 Cash 

請填妥訂購表格，親臨本會付款 (有關地址，請參閱領取方法)。 

Please complete the form and pay cash at our office (For address details, please refer to Collection Method). 

▢ 劃線支票 Crossed Cheque 

劃線支票抬頭請寫上「香港乳癌基金會有限公司」，並在支票背面寫上聯絡人姓名及電話，連同訂購表格寄回本會。 

Please send to our office the completed form with a crossed cheque payable to “Hong Kong Breast Cancer Foundation 

Limited”, with your name and contact phone number written down at the back. 

▢ 銀行入數 Bank Deposit 

請把款項直接存入香港乳癌基金會之滙豐戶口：094-793650-838；並將存款收據/自動櫃員機單據連同本訂購表格傳真 

(2409 6566) 或電郵 (info@hkbcf.org) 至本會。 

Please deposit into the Hong Kong Breast Cancer Foundation’s bank account (HSBC A/C: 094-793650-838), and fax (2409 

6566) or email (info@hkbcf.org) us the bank payment slip/ATM slip with this form.  

▢ 信用卡 Credit Card 

請填妥本訂購表格及以下資料，並傳真 (2409 6566) 或電郵 (info@hkbcf.org) 至本會。 

Please complete the below part and fax (2409 6566) or email (info@hkbcf.org) us the completed form. 

▢ Visa ▢ Master 總額 Total Amount 港幣 HK$ 

信用卡號碼 

Credit Card no. 

 有效日期 

Expiry Date 
 

月 

Month 
 

年 

Year 

持卡人姓名 

Name of Cardholder 

 簽名  

Signature 

 

    
 

 

香港乳癌基金會（「本會」）會按照《個人資料（私隱）條例》的規定處理及儲存您在此表格填寫的個人資料，絕不會向
第三方出售及/或提供您的個人資料。本會擬使用您填寫的個人資料作日後聯絡、籌款、教育活動或收集意見等用途。
請在以下適當的空格內加上「✓」號，以表明您是否同意本會將您填寫的個人資料用於上述目的。您有權隨時向本會查
詢、更改或要求停止使用您的個人資料作上述用途，費用全免，請於辦公時間致電 3143 7371 或電郵至 info@hkbcf.org。 

The Hong Kong Breast Cancer Foundation (“HKBCF”) shall comply with the Personal Data (Privacy) Ordinance in handling and 

keeping your personal data provided in this form (“your personal data”). The HKBCF will not sell and/or provide your personal 

data to any third party.  The HKBCF intends to use your personal data for future correspondences, fund-raising appeals, education 

activities, conducting survey, or other related purposes.  Please indicate if you agree or do not agree the HKBCF to the use of your 

personal data for the above purposes by putting a tick in the appropriate box below. You have the right to access, correct and request 

the HKBCF to stop using your personal data for the above purposes at any time and at no charge by calling 3143 7371 during office 

hours or email to info@hkbcf.org.  

本人已閱讀、了解及接納香港乳癌基金會有關收集、使用及提供個人資料的通知。 

I have read, understood and accepted the above statement regarding the collection, use and provision of personal data by the HKBCF.   

本人 □ 同意 / □ 不同意     香港乳癌基金會使用我的個人資料作上述用途。 

I  □ agree / □ do not agree  to the use of my personal data by the HKBCF for the above purposes.  

 
 
 

簽名  

Signature 

 日期  

Date 
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